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Zapytanie 

 

 

Szanowny Pan 

Adam Neumann 

Prezydent Miasta Gliwice 

 

 

Dotyczy: Działek miejskich wobec, których zastosowano poręczenie lub inny sposób zabezpieczenia.  

 

  

Szanowny Panie Prezydencie , 

 

 

W nawiązaniu do opublikowanych przez media lokalne jak i krajowe informacji o ustanowieniu 

zabezpieczenia w postaci miejskich działek w związku z sytuacją w spółce Śląska Sieć Metropolitalna Sp. 

z.o.o.  zwracamy się z prośbą o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania:  

1) Ile obecnie jest w Gliwicach działek należących do gminy wobec których zastosowano 

zabezpieczenie majątkowe np. poręczenie kredytu? 

2) Jakie są to konkretnie działki? 

3) Jakie skutki prawne może wywołać zrealizowanie poręczenia w postaci zabezpieczenia 

działek w stosunku do będącej w wyłącznej kompetencji Rady Miasta Gliwice możliwości 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości o wartości przekraczającej kwotę 

1.000.0000,00 zł? 

 

 

Z wyrazami szacunku 

 

Tomasz Tylutko 
Łukasz Chmielewski 

 


